006267   SPE-KJ6060快捷自绷网框式多功能拉网器    

006267  SPE-KJ6060 Fast Self - stretching Screen Frame Type Multi - functional Stretcher
本绷网机可用于铝合金网框，木质网框及铁制网框绷网使用。

最大可绷制网框外径最大60厘米以内的各种尺寸网框，最大张力可达18N。完全适合90%的网板张力。绷制的网框质量基本类同于与传统的橡胶压条式绷网机。

This stretcher can be used for aluminum alloy screen frame, wooden frame and iron  frame.

The maximum size screen frame can be stretched is outer size 60 cm , the maximum tension can be up to 18N. It is suitable for 90% screen plate tension.The quality of the stretched frame is similar to the traditional rubber tension stretcher.

一，操作快捷简单：Quick and simple operation:

1，安装底座：将底座立杆螺丝安装在底座上；将压板件与把手安装在立杆螺丝上；将两个底座之间用连接板连接起来；两个连接好的底座交叉摆放；（注意四个连接条凹扣方向）

Install the base: install the base stand screw on the base; Install the clamp part and handle on the stand screw; Connect the two bases with a connecting plate; The two connected bases are placed crosswise; (note the direction of the concave buckle of the four connecting strips)

安装绷网网框，先将四只网框条用角件连接起来并拧紧；

Install the stretching screen frame, first connect the four frame bars with corner parts and tighten;

将压网凹条松开推向最里边；

Loosen the concave bars and push them inwards;
打开扣条，将丝网扣进一边，尽量拉紧丝网，将丝网扣在另一边凹槽里；

Open the buckle,put the mesh into one side, try to tighten the mesh, put the mesh into the other side of the groove;

使用内六角扳手四面拉紧，达到需要的张力，放置等待使用；

Use hexagon socket wrench to tighten all around, to achieve the required tension,  wait for use;

将需要绷制的网框涂上第一遍粘网胶达到不粘手背的程度下放入框架底座上；

Coating glue on the screen frame for the first time to achieve the degree of non-stick hand,then put into the frame base;

7，网框厚度小于30毫米的，将绷网网框带网面朝下放置在需要绷网的网框上；

   网框厚度大于30毫米的，将绷网网框带网面朝上放置在需要绷网的网框上；

As for screen frame with thickness less than 30mm,place the screen frame with mesh side down into the stretcher.

As for screen frame with thickness more than 30mm,place the screen frame with mesh side up into the stretcher .

将立杆螺丝上的压板件压住网框，转动把手使压板件给网框加力，使带网网框与粘网网框紧密贴合并进一步增加张力；

Press the screen frame with the clamp part, rotate the handle to increase the pressure ,and the screen frame with mesh will close - fitting combination further increases tension
第二遍涂刮粘网胶（木质网框可进行排钉枪固定）；

The second time coating mesh glue (wooden screen frame can be fixed with nail gun );

粘网胶干固后，切开网框边丝网，取下网框即可。

  After the glue is dry and solid, cut the mesh from the outside of the frame, take down the  frame.

运输保管方便；Convenient transportation and storage

本机不使用时可全部拆解开后存放保管，不占空间；外包装尺寸75*13*13厘米（0.013立方米），净重7千克，毛重7.7千克，运输费用更低廉。

When the machine is not in use, it can be completely disassembled and stored for safe keeping without occupying space. The packing size is 75*13*13 cm (0.013 m3), the net weight is 7 kg, the gross weight is 7.7 kg, the transportation cost is lower.

    三，绷网网框采用特制铝合金材料并氧化处理表面，底座使用3毫米厚钢板表面高级静电喷涂，耐潮湿，耐擦洗，耐酸碱，耐腐蚀，长期使用不生锈。

  The stretching frame is made of special aluminum alloy material and the surface is oxidized. The base is made of 3mm thick steel plate with advanced electrostatic spraying. It is resistant to moisture, scrubbing, acid and alkali, corrosion and long-term use without rust. 

四，配有全套安装工具和详细安装说明书；用户不需另配工具即可轻松安装。

Equipped with a full set of installation tools and detailed installation instructions; Easy installation without additional tools.

配有易损件备用更换。

Equipped with spare parts.
六，出口欧美标准纸箱包装，箱内各种金属件均单独包装或隔离摆放，保证各种金属部件不直接接触；

Export to Europe and the United States standard carton packaging, all kinds of metal parts in the box are individually packed or placed in isolation, to ensure that all kinds of metal parts do not directly contact;   

包装纸箱：淘宝购买长条8号13x13x48cm  2个对口接起
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